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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Pia Olsson 

ordförande     justerare  

 

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise Lindström valdes till mötets ordförande 

och öppnade mötet. 

 

2. Val av protokolljusterare 

Pia Olsson valdes till protokolljusterare. 

 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

 

4. Föregående mötes protokoll  

Föregående protokoll lades till handlingarna. 

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 2 

februari 

Linus Olsson gick igenom föredragningslistan. 

 

Rådet önskar yttra sig om följande: 

 

Ärende 5. Skrivelse om åtgärder mot nedskräpning 

och sanitära olägenheter och skadegörelse på 

Norrmalm 
Rådet har tagit del av ärendet och konstaterar att 

dessa problem ofta kan vara mycket besvärliga för 

personer med en funktionsvariation.  

 

Ärende 6. Skrivelse från Petra Gardos Ek (M) med 

synpunkter på snöröjning och halkbekämpning på 

vägar, trottoarer och gångbanor samt 

prioriteringsprinciper som gäller. 



 Protokoll 

Sida 3 (6)  

 

 

 

 

 

 

Rådet ser det som angeläget att snöröjning och 

halkbekämpning snabbt kommer till stånd längs 

lokaltrafikens huvudlinjer samt vid 

handikapparkeringar. Viktigt att dessa krav 

specificeras redan vid upphandlingen. 

 

Behöver en handikapparkering snöröjas kan 

Trafik Stockholm, telefon 08-651 00 00, nås 

dygnet runt.  

 

Ärende 8. Norrmalms stadsdelsnämnds 

verksamhetsberättelse med bokslut 2016 

Rådet har inte fått detta utskick och kan därför 

inte lämna synpunkter på verksamhetsberättelsen.  

 

Ärende 9. Norrmalm stadsdelsnämnds rutin för 

föreningsbidrag 
Rådet har tagit del av ärendet.  

 

Ärende 11. Genomförandeärende gällande ny 

förvaltningslokal 
Rådet ser det som positivt att de tilltänkta 

lokalerna kommer anpassas efter verksamhetens 

behov och vill då lyfta tillgänglighetsaspekterna. 

 

Ett sammanträdesrum ska kunna ha stark 

belysning, men även dämpad sådan. I det rum där 

rådet har sina sammanträden bör belysningen 

kunna vara varierad runt sammanträdesbordet så 

att den som har en synnedsättning kan få starkt 

ljus men den som har epilepsi kan sitta vid en mer 

dämpad belysning. Oroliga mönster bör undvikas, 

eftersom sådana kan framkalla epileptiska anfall. 

Viktigt med ett ledstråk från ingången till 

receptionen och tydlig skyltning.  

 

Rådet bidrar gärna med sakkunskap när lokalerna 

inreds.  

 
Ärende 12. Uppdragsbeskrivningar för nämndernas 

verksamheter i egen regi inom området 
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funktionsnedsättning respektive socialpsykiatrin - 

remiss från kommunstyrelsen 

Rådet har tagit del av ärendet. 

 
Ärende 14. Ökad insyn i välfärden - remiss från 

kommunstyrelsen 

Rådet yttrade sig över denna remiss vid sitt 

sammanträde i december. Yttrandet återfinns 

under rubriken Rådens synpunkter och förslag i 

tjänsteutlåtandet. 

 

Ärende 16. Samråd om ny översiktsplan för 

Stockholm - remiss från stadsbyggnadskontoret 

Rådet yttrade sig över denna remiss vid sitt 

sammanträde i december. Rådets yttrande ligger 

som bilaga nr 5 i tjänsteutlåtandet.  

 

Rådet stöder Norrmalms yttrande och vill 

påminna om att när samhället blir tillgängligt för 

människor med funktionsvariationer blir det 

tillgängligare även för de flesta andra. Rådet följer 

med intresse framtagandet av den nya 

översiktsplanen. 

 

Ärende 18. Samråd om förslag till detaljplan för 

Nebulosan 32 och 33, med adresserna Dalagatan 32-33 

respektive Västmannagatan 41-43 i stadsdelen 

Vasastan 
Rådet noterar att tillgänglighetsaspekterna 

kommenteras på ett bra sätt i detta 

tjänsteutlåtande.  

 

Ärende 20. Alkoholserveringstillstånd för 

Restaurang Tak 
Rådet anser att även god tillgänglighet borde vara 

ett av villkoren för tillstånd. 

 

Ärende 22. Verksamhetsuppföljning av Norrmalm 

stadsdelsnämnds utförarenheter inom socialtjänsten  
Rådet har tagit del av ärendet. 
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Ärende 23. Uppföljning av konsumentvägledning 

Vid en förnyad upphandling av 

konsumentvägledning önskar rådet att behovet av 

personal med kompetens att möta personer med 

funktionsvariationer framhålls.  

 

6. Synpunkter på remisser 

Rådet har möjlighet att lämna synpunkter på 

remisser i samband med att ett tjänsteutlåtande tas 

fram. Enligt överenskommelse är rådets 

ordförande och vice ordförande nu uppsatta på 

sändlistan så de får kännedom om alla remisser 

samtidigt som de sänds till den avdelning som ska 

bereda tjänsteutlåtandet. Rådet avgör sedan vilka 

remisser man önskar lämna synpunkter på.  

 

Rådet kommer under sitt sammanträde i mars 

diskutera rådets rutiner för detta, så att alla 

ledamöter bereds möjlighet att bidra med sina 

synpunkter. Det är också viktig att de tjänstemän 

som ansvarar för att arbeta fram tjänsteutlåtanden 

vet att rådets kan ha lämnat synpunkter och 

bevakar detta. 

 

7. Program för delaktighet  

En stad för alla, stadens program för delaktighet 

för personer med funktionsnedsättning gällde till 

och med 2016 och ska nu uppdateras. Rådets 

ledamot Lena Huss ingår i en referensgrupp och 

rådets sekreterare Mikael Josephson ingår i 

arbetsgruppen för det nya programmet.  

 

 

8. Kommittén för ekonomiska, sociala och 

kulturella rättigheter  

Kommittén för ekonomiska, sociala och kulturella 

rättigheter behandlade Sveriges sjätte periodiska 

rapport om genomförandet av den internationella 

konventionen om ekonomiska, sociala och 

kulturella rättigheter vid sina möten i juni 2016. I 

denna rapport lyfts både positiva och negativa 
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sidor och rådet rekommenderar rapporten för 

läsning. 

 

9. Bevakningslistan 

Bordlades.  

 

 

10. Övriga frågor 

a) Rådet önskar bjuda in funktionshinder- 

ombudsman Pia Ehnhage till något av 

höstens sammanträden. Mikael bevakar 

detta.  

b) I samband med uppförandet av Hagastaden 

kommer Stockholms gräns mot Solna att 

regleras. Rådet undrar hur långt man 

kommit i denna process. Mikael undersöker 

detta.  

c) Rådet önskar få kunskap om hur syn- och 

hörselinstruktören används. Ökar eller 

minskar nyttjandet? Mikael vidarebefordrar 

frågan till enhetscheferna. 

d) Louise väcker frågan om hur det 

kontantlösa samhället kan komma att 

påverka framtiden för personer med 

funktionsnedsättning. 

 

 

11. Möteslokalerna och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

Handlingen till nämndens sammanträde kom med 

posten först på fredagen innan rådets 

sammanträde och den digitala versionen i Insyn 

kom först samma dag som mötet. Rådet har inte 

fått ta del av verksamhetsberättelsen. Monicka har 

inte kunna ta del av handlingarna digitalt utan 

önskar framöver underlag i papperform.     

 

12. Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna. Nästa möte är måndag den 13 mars 

2017 kl. 15.00, med förmöte kl. 14.30.  


